

7D6N

Beautiful Landscape of Western Taiwan

Day1 **WED** Departure → Taipei

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure. ●Ximen-Citizen Hotel or similar

Day2 **THU** Taipei-Nantou

Shifen Old Street ~ Jiufen street ~ Gaomei Wetlands ~ Wen-Wu Temple

World Flora Expo period to 2019/4/24 :

GJiufen street ~ World Flora Exposition ~ Wen-Wu Temple

Jiufen street : once abandoned after the mountain to dig gold, for the movie "City of Sadness" and once again flourishing, becoming the longest one of Taiwan's most lively streets, a variety of souvenirs, souvenirs and snacks, attract large numbers of tourists up the mountain shopping Do not miss the famous snack - taro round nine.

Wen-Wu Temple : Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.

World Flora Expo (period to 2019/4/24) : The concept of the World Flora Expo is to respect and cherish the land and all living things in the process of pursuing production, to create a more valuable and happier life, and to reinterpret the GNP (Green Green, Nature Nature, People Humanity) with temperature. Persevere, inclusive and diverse, close to the people, to create a happy flower. The beauty and beauty of the art of flower exhibition will take you into a floral feast and listen to the sound of flowers. ●B/--/D ●Ching-Sheng Hotel or similar

Day3 **FRI** Nantou

SUN moon Lake ~ Lalu Island ~ XuanGuang Temple Pier ~ Tunnel of Wine Pot ~ Cingjing farm

SUN moon Lake : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

XuanGuang Temple Pier : It was once a temple for the Tang dynasty of the Tang Dynasty, the temple of the XuanZang master, and after the relocation of the relics, it became a famous tourist attraction due to the beautiful scenery and the crowds, and there is a famous lingzhi tea egg tasting

Cingjing farm : Cingjing farm was established by retired military officers and soldiers. It is stayed up very high altitude, often clouded and foggy, thus named "Taoyuan in the mist" . A great number of sheep bred in the park and sheep show held on holidays. In the park you may well peak Cilai mountains and beautiful sceneries. It is Taiwan's most beautiful farm. ●B/L/D ●Liching Garden Villa or similar

Day4 **SAT** Nantou-Kaohsiung

Geographic Center of Taiwan ~ Heels Church ~ Jing-Zai-Jiao Tile-Paved Salt Fields ~ Golden Vigor Castle ~ Liuhe Night Market

Heels Church : Taiwan's first tourist Special style of church architecture , the subject of love to create a high-heeled shoes shape glass church symbolizes the most romantic ending love - wearing high heels walk into the church .

Liuhe Night Market : The night market is not far away if you walk from Kaohsiung Railway Station along the Zhongshan Road

straightforward, which takes only ten minutes more, and then turn right to Liuhe Road. In daytime, the market is a straight road, and turns into prosperous market area in nighttime. There are 138 stalls in Liuhe Night Market, most of them serve snacks and food.

●B/L/-- ●Golden Pacific Hotel or similar

Day5 **SUN** Kaohsiung-Taichung

Buddha Memorial Center ~ YueJinGang Church ~ Rainbow Village ~ National Opera ~ Fengjia Night Market

Buddha Memorial Center : Built to worship buddha; s relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and skills. The main statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world.

YueJinGang Church : The building full of Chinese court flavor is a genuine Catholic church. After entering the Tianjing Catholic Church, you will experience the ultimate in the combination of Chinese and Western! Among them is the most classic masterpiece - the last supper, Jesus and the twelve disciples are replaced with Chinese costumes, and come together to experience the new charm of Taiwan.

Fengjia Night Market : It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

●B/L/-- ●I-Deal Hotel or similar

Day6 **MON** Taichung-Taipei

Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ The 44th south Village ~ Yang Ming Shan National Park ~ Flower Clock ~ Xiao Youkeng ~ Shihlin Night Market

Taipei 101 Shopping Mall : Taipei 101 with height of 508 meters is a new landmark in Taipei. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center.

Yang Ming Shan National Park : It is close to the Taipei metropolitan area therefore is so-called Back Garden of Taipei and is a famous summer resort in northern Taiwan. Big Flower Clock is a place you have to visit and take pictures in the park.

Xiao Youkeng : Yangmingshan is a sleeping volcanic zone and Xiao Youkeng is its largest crater. It is located in peak of Yangmingshan, erupting sulfur gases all the years thus became Taiwan's special geological landscape.

Shihlin Night Market : It is one of the most popular night markets in Taipei City, known for its traditional snacks such as chicken steak, smelly tofu, oyster dumplings, frog eggs and Shihlin sausages and more. Shihlin Night Market is not only good for food but also a good choice of shopping.

●B/L/-- ●Xin She Hotel or similar

Day7 **TUE** Taipei → Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home! ●B ●Sweet Home

●The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

7天 美麗山水精緻旅遊

- * 前往美麗山水 清境農場、高美濕地、日月潭遊湖、井仔腳瓦田、陽明山國家公園
- * 安排特色景點：高跟鞋教堂、月津港天主堂、四四南村、彩虹村

GV2-7D19003A

星期三出發
Depart Every Wednesday

Day1 WED

接機~酒店

●西門星辰飯店或同級3★

出發地→台北

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day2 THU

十分老街~九份~高美濕地~夜訪文武廟

花博期間至2019/4/24行程：

台北→南投

九份~國際花卉博覽會~日月潭文武廟

●早餐/老街自理/晚餐 ●日月潭聖樓飯店3★

十分老街：十分老街位於平溪地區最大的火車站十分站鐵道兩旁，以全台獨一無二火車門前過的街道奇景聞名，常給遊客帶來意外的驚喜，街道兩旁有相當多天燈紀念品專賣店。

九份：曾經是挖金礦後的廢棄山城，因電影《悲情城市》而再度繁華，成為台灣最熱鬧最長的一條老街，各式各樣的手信、紀念品及小吃，吸引大量遊客上山逛街，千萬不可錯過有名的小吃~九份芋圓。

高美濕地：台中最美海岸風景區，除了溼地生態豐富外，並可欣賞整排風力發電風車，為之壯觀。

文武廟：位於潭北山腰上，因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名，殿宇沿山勢而建，分前、中、後三殿，佔地廣闊，色彩以金黃色為主，為中國北宮殿式廟宇，氣勢十分雄偉。

世界花卉博覽會：花博會的理念是在追求生產的過程中，尊重並珍惜土地及所有生物，以創造更有價值、更加幸福的生活，重新詮釋具有溫度的GNP (Green綠色、Nature自然、People人文)，追求永續、包容多元、貼近人心，打造幸福花都。相當美及多的花卉展覽藝術，將帶您進入一個花卉饗宴，聆聽花開的聲音。

Day3 FRI 南投

●早餐/午餐/晚餐
●風景山莊民宿或同級

日月潭~遊艇環湖~拉魯島~玄光寺(贈送茶葉蛋1顆)~
酒甕隧道~清境農場~紙箱王園區~青青草原

日月潭遊船：搭乘遊艇欣賞全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為『日月潭』，是古今中外遊客來台必訪景點。

玄光寺碼頭：曾經為供奉西遊記唐三藏--玄奘大師舍利子所蓋之寺廟，後來舍利子搬遷後，因風景優美，人潮不絕，而成為著名觀光勝地，並有出名靈芝茶葉蛋品嚐。

酒甕隧道：酒甕隧道是由數百個酒甕推疊排列而成，從入口處往另一端看猶如身在坑道隧道中。

清境農場：清境農場為國家安排退役官兵所設立，海拔相當高，常起雲霧，所以有霧上桃源之稱，園區內青青草園養殖相當多綿羊，並可遠眺奇萊山脈，風景怡人，為台灣最美農場。

Day4 SAT 南投→高雄

●早餐/午餐/夜市自理
●香富飯店或同級4★

台灣地理中心碑~高跟鞋教堂~井仔腳瓦盤鹽田~
黃金菠蘿城堡~鳳梨酥DIY~六合夜市

高跟鞋教堂：台灣第一座特色風格建築之觀光教堂，以愛情為主題打造的一座高跟鞋形玻璃教堂，象徵著愛情的最浪漫結局--穿高跟鞋步入教堂，也意味著有情人終成眷屬。



花博會限定

保證入住
西門町、
清境農場

井仔腳瓦盤鹽田：是現存最古老的瓦盤鹽田遺址，呈現出馬賽克拼貼般的美麗藝術，現為雲嘉南濱海國家風景區內最具特色的觀光鹽田，遊客在此可體驗傳統曬鹽、挑鹽、收鹽的樂趣，是一處適合親子同遊的深度景點。

黃金菠蘿城堡：為台灣第一名鳳梨酥觀光工廠，外觀如童話世界的城堡，以科技方式來呈現鳳梨的成長及鳳梨酥的製作過程，並有些許科技互動遊戲，是一處大人小孩都適合參觀之幸福城堡。

六合夜市：為高雄最有名的觀光夜市，更被觀光局網路評選為台灣第一名夜市，內有相當多美食如海鮮粥、木瓜牛奶、擔仔麵、臭豆腐...等你去品嚐。

Day5 SUN

佛陀紀念館~月津港天主堂~彩虹村~
國家歌劇院~逢甲夜市

高雄→台中

●早餐/午餐/夜市自理 ●米樂商旅或同級4★

佛陀紀念館：佛陀紀念館為供奉佛祖的舍利子而建，是一座融合古今與中外、傳統與現代的建築，具有文化與教育、慧解與修持的功能，主館上方為世界最高108米佛像，館內並有全世界第一間素食STARBUCKS，相當特別。

月津港天主堂：充滿濃濃中國宮廷風味的建築卻是貨真價實的天主教堂，踏入月津港天主堂後，讓您體驗真正何謂中西合併的極致！其中包括最經典的代表作--最後的晚餐，耶穌與十二門徒皆換上中華服飾，讓人為之振憾，快一同來感受台灣的新魅力吧！

彩虹村：原本將被拆除的眷村，經過老伯伯的巧手將眷村彩繪成新的風貌，老舊變成創新，而成為政府文化保留的特色村。

逢甲夜市：台灣最大觀光夜市，因『俗擱大碗』而吸引相當多民眾前往朝聖；新奇又有趣的小吃琳瑯滿目，大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰...等都是不可錯過的美食。

Day6 MON

台北101(觀景台自費)~四四南村~
陽明山國家公園花鐘~小油坑~士林夜市

台中→台北

●早餐/午餐/夜市自理 ●新舍飯店或同級3★

台北101：台灣第一高樓，總高度達508公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。

陽明山國家公園：台北人的後花園，亦是重要的避暑場所，陽明山公園著名的大花鐘為陽明山最代表地標所在。

小油坑：陽明山為沉睡火山地質區，小油坑為其內最大火山口，位於陽明山高海拔處，長年噴發硫磺氣體，為台灣特殊地質景觀。

士林夜市：台北市最具規模的夜市之一，以各種傳統小吃聞名國內外，如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸...等台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

Day7 TUE 台北→甜蜜的家

●早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

●上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

2019 GV2 價格表

行程編號	團名	抵台日期	Tour Fare 價格	Tipping 服務費	Single Supplement 單人房差
GV2-7D19003A	Beautiful Landscape of Western Taiwan		SG\$415	SG\$32	SG\$215

1. 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
2. 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
4. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare

◎ 以上報價有效期限為2019年1月2日至2019年12月25日（出發日）為止。

Tour Validity : 02 Jan 2019 - 25 Dec 2019

◎ 春節期間不適用 1月28日~2月10日(以出發日為準)

Block Out Dates : 28 Jan 2019 - 10 Feb 2019

[Click here to Submit Enquiry](#)

(BD-010918)